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ESQUERRA REPUBLICANA DE CATALUNYA 

 

PRECS: 

1. El mandat anterior vam crear un espai al cementiri per aquelles famílies que estaven passant 
o havien passat un dol gestacional o perinatal. Preguem al govern crear un monument que 
acompanyi aquest espai de record i repòs. 
 

2. El dia 3 de desembre va ser el dia internacional de les persones amb discapacitat. Preguem 
al govern que pugui ser un dia per sumar capacitat i diversitats, a través d’activitats inclusives 
i  xerrades que serveixin per posar en relleu tanta gent que el seu dia a dia és un exemple 
de superació i lluita constant. 
 

3. Preguem al govern que arregli la tanca de la Nacional. 
 

4. Preguem al govern que arregli la font del Molí de Mar que continua perdent aigua.  
 

5. Preguem al govern que es revisi la ruta de recollida de l’entorn de l’escola Joan Maragall i el 
camp de futbol, atès que diversos usuaris i veïns ens han comentat que últimament aquella 
zona està mes bruta. 
 

6. El subterrani de la musclera fa més de dos mesos que està tancat per inundació des de 
l’última pluja. Preguem al govern que buidin el pas i arrenquin les bombes, atès que és un 
pas bastant transitat.         
 

PREGUNTES:  

 
1. Ens podria explicar el govern quines son aquelles inversions que encara queden pendents 

a final d’any?    
 

2. Ahir vam poder veure l’alcalde d’Arenys en una roda de premsa recolzant l’alcalde de Calella, 
Marc Bruch, que demanava l’expulsió immediata dels migrants multireincidents. Ens podria 
explicar el govern quin és el posicionament respecte a aquest tema i si només els hi 
preocupa els reincidents que son estrangers.   
 

3. Ens podria explicar el regidor quins passos hi ha en l’obra de les Clarisses?  
 

4. L’àrea d’Esports dona servei a molts usuaris i ens preocupa que els dos tècnics estiguin de 
baixa des de fa mes d’un mes i que les seves places no s’estiguin cobrint. Ens podria explicar 
el regidor com s’està organitzant l’àrea i com s’està tramitant tot si no hi ha persona amb 
signatura?  
 

5. Ens podria explicar el regidor quins passos s’han fet a la tramitació del Mur de l’Olivar.  
 
 

6. Molts veïns ens han comentat que han trobat a faltar la consulta on podien votar les llums 
de Nadal. Ens podria explicar el govern perquè aquest any no s’ha fet i quin ha sigut el cost 
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total de les llums?   
 

7. Ens podria explicar el govern quins passos s’han fet per la recepció de les urbanitzacions?  
 

8. Ens podria explicar el regidor quan està previst la instal·lació dels aparells d’aire calent a la 
Vocalia i a l’Esplai?  

 

 


